
 
Obr. št. 2 k Navodilu za predstavnike ZDUS V NO,  

svetih zavodov, skupščinah in drugih organih - če je več članov 
 

mag. Rosvita Svenšek 
kot vodja predstavnikov ZDUS 
1. Andrej Gerenčer 
2. Cecilija Možič 
3. mag. Martin Toth 
4. Mirko Miklavčič 
5. Jožef Žnidarič (nov mandat 2021-2025) 
6. Branko Medik (nov mandat 2021-2025) 
7. Zvonka Pretnar  (nov mandat 2021-2025) 
v Skupščini ZZZS, 
(organu) 
dajem v skladu z Navodilom za predstavnike ZDUS v nadzornih odborih, svetih 
zavodov, v skupščinah in drugih organih in delovnih telesih 
 

POROČILO 
O DELU V LETU 2021 

 
Organ se je v letu sestal 8 krat (6 v dosedanjem mandatu, 2 v novem mandatu) in 
med pomembnejšimi zadevami smo obravnavali 

1. Poslovanje ZZZS v letu 2022 
2. Spremembe Pravil iz obveznega zdravstvenega zavarovanja, cenovnih 

standardov, kriterije za upravičenost do medicinskih pripomočkov 
3. Spremembe sklepa o obračunavanju in spremljanju zdravstvenih storitev  
4. Predloge zakonov in sprememb zakonov: 
- Zakon o debirokratizaciji 
- Zakon o spremembah ZZVZZ 
- Zakon o dolgotrajni oskrbi 
- Konstitutivna seja za nov mandat 2021-2025 (10. oktober 2021) 

 
 

5. Pri obravnavi smo sodelovali: 
Vsi člani predstavnikov upokojencev in se vsakokrat dogovorili, kdo bo naše 
mnenje predstavil na posamezni seji 
 

6. Predlagali smo: 
a. Predstavniki upokojencev smo podali pobudo, da  služba ZZZS pripravi celovito 

analizo realizacije zdravstvenih programov plačanih iz sredstev ZZZS ter ločeno iz 
sredstev proračuna RS na podlagi PKP jev (ukrepi za omilitev posledic epidemije 
covid-19) ter predlog, da Ministrstvo za delo, družini, socialne zadeve in enake 
možnosti skupaj z Ministrstvom za zdravje pripravita analizo, kakšno je bilo 
financiranje domov za starejše občane zaradi bolezni covid-19 v letu 2020. 

b. K predlogu Zakona o debirokratizaciji na katerega smo podali pripombe, da le ta 
pomeni direkten napad na solidarnost, ki je opredeljena v Ustavi. Predlog pomeni  



 
 

»obrnjeno solidarnost«, saj bi bili glede prispevkov tisti z nizkimi plačami neomejeni 
navzgor, bogati pa bi glede na predlagano socialno kapico plačevali nižji % od bruto 
plače, pri koriščenju pravic pa bi bili navzgor neomejeni. S predlogom uvedbe 
socialne kapice (omejitev plačila prispevkov navzgor) zato nismo soglašali. 

c. Na Predlog Zakona o spremembah in dopolnitvah ZZVZZ, ki je predvidel spremembo 
organov ZZZS (črtanje Skupščine ZZZS in UO ZZZS ter uvedbo sveta ZZZS), smo 
zahtevali, da predlagatelj spremembe umakne in prekine postopek sprejemanja tega 
zakona. 

d. Podajali smo predloge za dopolnitve osnutka in predloga Zakona o dolgotrajni oskrbi 
in zavarovanju za dolgotrajno oskrbo ter pripravljali predloge amandmajev 

 
 

7. Naši predlogi so/niso bili sprejeti z obrazložitvijo: 
K točki 6a:Pobudo je Skupščina sprejela 
K točki  6b: Skupščina je sklep sprejela. Predlagali so ga tudi drugi člani 
K točki 6c: Skupščina je zahtevo sprejela. Predlagali so jo tudi drugi člani 
K točki 6d: naši predlogi so bili večinoma vključeni v gradivo ZZZS   

 
 
8. Pred sejo smo se z ZDUS posvetovali tako, da je ZDUS prejel vsa gradiva za 

seje skupaj z zaprosilom za podajo mnenj, stališč, po potrebi smo zadeve 
obravnavali na KZSV. 

 
 
Ocenjujemo, da je bilo/ni bilo naše delo uspešno. 
 
 
Za izboljšanje dela predlagamo: 
 
 
Datum: 21. 01. 2022 
 

Podpis: 
mag. Rosvita Svenšek 


